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HOW TO INSTALL SAFE EXAM BROWSER (SEB) for Windows 

SEB is a browser that disables the option of opening a new tab/window, windows task bar and many 

other applications during an on-going exam by locking down the screen/computer. The students at 

NEU are required to download SEB and install it on their computer in order to be able to sit for any 

kind of exam (MT, Final, exemption,...etc) administered by the university. The computers/smart 

devices without Safe Exam Browser will not be given access for the exams. Please follow the 

instructions below to install SEB onto your computer: 

 

1. Type in ‘Safe Exam Browser’ into the search bar and go to safexambrowser.org. 

 

 

  

 

 

 

 

 

Lansman
Sticky Note
ОТДЕЛ ДИСТАНЦИОННОГО ОБУЧЕНИЯ И ИНФОРМАЦИОННЫХ ТЕХНОЛОГИЙ

Lansman
Sticky Note
БЛИЖНЕВОСТОЧНЫЙ УНИВЕРСИТЕТ

Lansman
Sticky Note
КАК УСТАНОВИТЬ ПРИЛОЖЕНИЕ "БЕЗОПАСНЫЙ ЭКЗАМЕН" ДЛЯ WINDOWS

Lansman
Sticky Note
SEB - это приложение, которое блокирует возможность открытия новой вкладки / окна, панели задач Windows и многих других приложений во время текущего экзамена, блокируя экран / компьютер. Студенты NEU должны загрузить SEB и установить его на свой компьютер, чтобы иметь возможность сдавать любой вид экзамена, проводимого университетом. Компьютеры / интеллектуальные устройства без Safe Exam Browser не будут иметь доступа к экзаменам. Пожалуйста, следуйте инструкциям ниже, чтобы установить SEB на свой компьютер.

Lansman
Sticky Note
Введите в поисковой системе «Safe Exam Browser» и перейдите на сайт safeexambrowser.org



 

2. Click on ‘Download’. Download the 3.0 version for all Windows operating systems. 

  

  
  

IF Safe Exam Browser 3.0 does not work on your computer, uninstall it and download Safe Exam 

Browser 2.4.1.  

 

 

 

  

 

Lansman
Sticky Note
Нажмите «Загрузить». Загрузите версию 3.0 (для любой версии Windows)

Lansman
Sticky Note
Если Safe Exam Browser 3.0 не работает на вашем компьютере, удалите его и загрузите Safe Exam Browser 2.4.1



3. The page below will appear once you click on download. To start downloading, click on ‘Save’. 

 

 
  

  

 

Lansman
Sticky Note
Страница, приведенная ниже, появится, как только вы нажмете на опцию загрузки. Чтобы начать загрузку, нажмите «Сохранить»



 
  

  

4. Wait until the downloading process is complete. Then click on the ‘exe’ file that you will see at 

the left bottom corner once it is downloaded. In the window that pops up, tick ‘I agree to the 

licence terms and conditions’ and click on install. 

 

  

 
 

Lansman
Sticky Note
Подождите, пока завершится процесс загрузки. Откройте  файл формата .exe в загрузках. Затем нажмите «Я принимаю условия лицензии и установки» и кликните «Установить»



 

 

5. Click on ‘yes’ in the window that pops up. 

 

6. Once the installation is complete, click on ‘close’. 

 

 
 

 

 

 

Lansman
Sticky Note
Нажмите «Да» в всплывающем окне

Lansman
Sticky Note
Нажмите "Закрыть", когда установка будет завершена



7. Go to the your computer’s menu and open SEB Configuration Tool. 

   

  

 
  

 

 
  

  

  

  

  

  

  

Lansman
Sticky Note
По окончании установки перейдите к ярлыку приложения, кликните и откройте SEB Configuration Tool



8. You need to change the address stated in the ‘Start URL’ section by writing 

https://esinav.neu.edu.tr/ 

 

 
  

 

  

9. To save the changes, click on ‘File’ and then ‘save settings’. 

 

 

  
  

 

https://esinav.neu.edu.tr/
Lansman
Sticky Note
Измените адрес в стартовом URL на: https://esinav.neu.edu.tr

Lansman
Sticky Note
Чтобы сохранить эти изменения, перейдите в раздел "File" вверху страницы слева и нажмите "Save Settings".



 

 

 

10. Once you complete all these, you can enter the exam by clicking on the Safe Exam Browser icon 

on the desktop. 

 

 
  

  

11. If a warning like the one below pops up, that means that you have open applications. Click on 

‘yes’ to continue.  Otherwise, you can not access the e-exam platform. 

 

 
  

Lansman
Sticky Note
Зайдите в приложение  Safe Exam Browser, чтобы приступить к экзамену

Lansman
Sticky Note
Вы можете увидеть оповещение «Обнаружены запущенные приложения» в всплывающем окне.  В этом случае нажмите «Да», чтобы перейти на экзаменационную платформу.



  

12. Log in (at the top-right corner)  to the NEU e-exam platform by entering your 

username and password. 

 

  

  

How will you access the exam? 

 

1. Starting SEB from the START MENU. This will lead you directly to esinav.neu.edu.tr.  

2.  First you need to log in.   

3. You then need to choose the designated exam from the list given on the home page of NEU e-

exam platform.  

4. Click on ‘Enrol me’ or ‘Beni kaydet’ will appear below the page. Click on it. 

5. When you see the name of the exam you will take, click on it and you will see two options: 

 

LAUNCH EXAM BROWSER                           DOWNLOAD CONFIGURATION 

 

 You can choose either of them and you will be able to see the exam (start the exam button). 

   If you can’t or if nothing changes on the page, then you need to check whether the Safe Exam 

Browser has been downloded properly or not. 

 

Lansman
Sticky Note
Введите свой логин и пароль в правом верхнем углу платформы 

Lansman
Sticky Note
Как перейти к экзамену?

Lansman
Sticky Note
1. Запуск SEB из СТАРТОВОГО МЕНЮ. Вы автоматически перейдете по ссылке esinav.neu.edu.tr. 2. Войдите в систему. 3. Выберите соответствующий экзамен из списка, приведенного на домашней странице платформы. 4. Нажмите «Зарегистрироваться» («Enrol me» или «Beni kaydet»). 5. Кликните на опцию экзамена, два варианта, представленных ниже, появятся в окне:ЗАПУСТИТЬ БРАУЗЕР ЭКЗАМЕНА и СКАЧАТЬ КОНФИГУРАЦИЮВы можете выбрать любой из них и перейти к экзамену (кнопкой запуска экзамена).Если вы не можете этого сделать или на странице ничего не изменится, вам нужно проверить, правильно ли загружено приложение Safe Exam Browser.



                 
 

 

 

               
 

 

 

 



          




